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PROTOKÓŁ Z OBRAD VI SESJI RADY DZIELNICY RUDNIKI  

W DNIU 8 MAJA 2025 ROKU  

1. Sprawy regulaminowe.   

a. Otwarcie sesji,  

b. Przyjęcie proponowanego porządku obrad: zagłosowało 10 radnych, za 10 

radnych, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw; 

c. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Dzielnicy Rudniki; zagłosowało 10 radnych, za 9 

radnych, 1 się wstrzymał i nikt nie był przeciw.  

2. Podjęcie Uchwały numer VI/16/2025 z dnia 08.05.2025 roku w sprawie propozycji 

przedsięwzięć planowanych do realizacji ze środków Dzielnicy w 2026 roku: zagłosowało 

10 radnych, za 10 radnych, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.  

a. Przewodniczący Zarządu dzielnicy Dawid Król przedstawił i omówił każdy  

z punktów związanych z planowanym budżetem dzielnicy na 2026 rok,  

b. Radny Włodzimierz Bobrowski zgłosił zagrożenie związane z parkingiem przy 

stoczni Sunreef –możliwość osuwania się rowu melioracyjnego,  

c. Radny Łukasz Kołosiński zgłosił wątpliwość co do zasadności obecności 

instruktora na każdych zajęciach z Nordic Walking,  

d. W konsekwencji Radna Karolina Żolińska zgłosiła propozycję związaną z Nordic 

Woking  to jest zakup kijków – sprzętu, w zamian za opłacanie instruktora, 

e. Radna Karolina Żolińska zaproponowała zaoszczędzone środki w kwocie  

2000,00 zł przenieść na zadanie polegające na zakupie paczek świątecznych, 

dodając wsparcie materialne w postaci ubrań takich jak kurtki, czapki, rękawiczki, 

koce,  

f. Część zaoszczędzonych środków z aktywności społecznych, radni postanowili 

przeznaczyć na zieleń - dodatkowo 2000,00 zł,  

g. W trakcie dyskusji na temat jubileuszu stulecia osiedla Miałki Szlak 

Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Dawid Król zaproponował utworzenie 

komitetu organizującego obchody święta, połączonych z festynem dzielnicowym 

w czerwcu,  
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h. Radny Łukasz Kołosiński zgłosił pomysł o poszukaniu znanego mieszkańca 

dzielnicy.  

3. Podjęcie Uchwały numer VI/17/2025 z dnia 08.05.2025 roku w sprawie opinii do projektu 

Planu Ogólnego Miasta Gdańska: zagłosowało 10 radnych, 10 radnych za, nikt się nie 

wstrzymał i nikt nie był przeciw.  

4. Podjęcie Uchwały numer VI/18/2025 z dnia 08.05.2025 roku w sprawie opinii o projekcie 

rozporządzenia Ministra Infrastruktury w sprawie granicy portu morskiego w Gdańsku: 

zagłosowało 10 radnych, 10 radnych za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.  

a. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Dawid Król omówił szerzej problem związany  

z działkami, które pozostają w granicach portu morskiego.  

5. Komunikaty Zarządu. 

a. Zastępca Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Zuzanna Machowska przedstawiła 

rezultaty złożonych projektów grantów. Dwa mniejsze udało się wygrać: 

wędkowanie na ulicy Zagroble oraz oficjalne otwarcie parku przy ulicy Gdańskiego 

Kolejarza. Ze względu na opóźnienie odbiorów związanych z parkiem, 

przeniesione ono zostanie z 10.05.2025 roku na inną datę,   

b. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Dawid Król poruszył temat zażaleń związanych 

z budowanym parkiem przy ulicy Gdańskiego Kolejarza. Gdański Zarząd Dróg  

i Zieleni, który sprawdził realizację projektu zgłosił swoje uwagi. Ponadto 

Prezydium Rady Dzielnicy przeprowadziło kontrolę terenową na terenie parku  

w dniu 07.05.2025 roku i stwierdziło, że ścieżka prowadząca przez park jest nie do 

przyjęcia, osłona umieszczona nad przewijakiem jest popękana, a zaplecze 

budowy powinno zostać odtworzone do warunków sprzed budowy. Powyższe 

uwagi zostały przekazane do GZDiZ. W momencie odbioru pierwszego etapu 

budowy ma ruszyć kolejny przetarg na nowe elementy małej architektury parku 

jak: huśtawka, szachownica, bujak na sprężynie,  

c. Zastępca Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Zuzanna Machowska przypomniała 

o nadchodzącym festynie w dniu 14.06.2025 roku oraz zaprosiła radnych do 

aktywności w jego przygotowaniu, w trakcie i po. Zaproponowała również 

włączenie się w specjalną zabawę dla rodzin,  
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d. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Dawid Król przedstawił sprawę związaną  

z porzuconym wrakiem przy ulicy Miałki Szlak, który ma odholować Straż Miejska,  

e. W odpowiedzi na podjętą uchwałę Rady Dzielnicy w sprawie rozbudowy sieci 

monitoringu na Dzielnicy Wydział Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego 

Urzędu Miejskiego w Gdańsku skierował pisma do Policji i Straży Miejskiej  

w sprawie statystyk przestępstw i wykroczeń na terenie Dzielnicy,  

f. Gdańskie Wody rozpoczęły działania w sprawie szczurów w systemie melioracji,  

g. Wystosowane zostało pismo do firmy Cemex odnośnie wylewanego betonu na 

skrzyżowaniu ulic Opłotki i Elbląska,  

h. Omówiono spotkanie w sprawie podejścia Miasta co do zagospodarowania 

przestrzennego dzielnicy. Zarząd Dzielnicy przygotuje pismo w celu omówienia 

spotkania z Zastępcą Prezydenta Miasta Gdańska panią Emilią Lodzińską,  

i. Poruszony został temat związany ze składem węgla oraz gruzu w rejonie ulicy 

Tarcice. Radny Łukasz Kołosiński omówił problem z niepodłączoną maszyną 

nawadniającą oraz drogą prowadzącą do składu. Według informacji przekazanych 

przez Radnego kierownik składu zobowiązał się polewać drogę beczkowozem,  

w celu zmniejszenia rozchodzącego się pyłu,  

j. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Dawid król przedstawił wstępny pomysł 

odnośnie uchwały o planowanym przejściu dla pieszych na ulicy Miałki Szlak. 

k. Wysłane zostało pismo w sprawie przeniesienia stacji Mevo na zatokę postojową 

przy ulicy Rzęsnej. 

l. Na pismo w sprawie spotkania ze Spółdzielnią Długie Ogrody nadal nie przyszła 

odpowiedź.   

6. Wolne wnioski.  

a. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Angelika Mastalarczyk zapytała o działania Komisji 

Rewizyjnej. Radna Karolina Żolińska, która została Przewodniczącą Komisji 

potwierdziła jej zawiązanie oraz poinformowała, że protokół  

z posiedzenia jest w fazie podpisywania przez jej członków,  

b. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Dawid Król oraz Przewodnicząca Rady Dzielnicy 

Angelika Mastalarczyk zaprosiła wszystkich radnych do przychodzenia na 
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środowe dyżury, w tym do wspólnego omawiania bieżących tematów związanych 

z Dzielnicą,  

c. Poruszony został przez Radnych temat przyczepy kempingowej przy ulicy Miałki 

Szlak,  

d. Odbyło się głosowanie w związku z konkursem poetyckim na wiersze 

opowiadające o Dzielnicy Rudniki: 

- 1 miejsce: wiersz numer 6, 

- 2 miejsce: wiersz numer 2, 

- 3 miejsce: wiersz numer 11, 

e. Radny Łukasz Kołosiński zaproponował opublikowanie wszystkich wierszy  

w ramach obchodów stulecia osiedla Miałki Szlak.  

7. W związku z przejściem przez wszystkie punktu porządku obraz oraz brakiem dalszych 

wolnych wniosków Przewodnicząca Rady Dzielnicy Rudniki Angelika Mastalarczyk 

zamknęła obrady o godzinie 20:00.  

 

 

 

Protokołował                                                                      Przewodnicząca Rady Dzielnicy Rudniki  
Maksymilian Rzepka            Angelika Mastalarczyk  
Członek Zarządu Dzielnicy Rudniki  

 


